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Concept Verslag Commissie Samenleving 5 oktober 2021
Datum 05-10-2021
Tijd 19:30 - 22:00
Locatie Raadzaal
Voorzitter H.T.W. Visser
Aanwezigen L.L.M. Engels, J. Harmsen, A. Ilhan, M.B.M. Jansen, J.G.B.A.  Lombarts, dhr. J. de 

Nooij, A. Ok, D.M. van der Velden, L. van der Velden, P. de Winkel 

College C. Koers. B. Elfrink, N. van Dellen en H. Winters

Afwezig mw. J. de Nooij, W.L.J. ten Have

L.L.M. Engels (va 20:18 u.), W.L.J. ten Have, J. Harmsen, A. Ilhan, J.G.B.A.  

Lombarts, dhr. J. de Nooij, mw. J. de Nooij,  N. Niebuur-Sluiter, A. Ok, D.M. van der 

Velden, L. van der Velden, P. de Winkel 

C. Koers,  N. van Dellen en H. Winters

B.L.Y. van Die, M.B.M. Jansen 

1 Opening en vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.

Afmeldingen zijn ontvangen van mw. Jansen, zij wordt vervangen door mw. Niebuur-
Sluiter en mw. Van Die.

Dhr. Engels heeft laten weten dat hij rond 20.30 u aanwezig zal zijn.

2 Inspraak
Hiervan is geen gebruik gemaakt.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Mw. D. van der Velden verzoekt de partijnaam die achter haar naam in de 1e zin bij 
agendapunt 5 Herplaatsing Carillon staat te wijzigen in GL
Het verslag is verder ongewijzigd vastgesteld.

4 Vaststellen planningslijst en lijst toezeggingen en moties
Beide lijsten zijn ongewijzigd vastgesteld.

5 Z/21/397825 2e Voortgangsrapportage (2e VGR 2021)
Namens het college beantwoorden de wethouders Koers, Winters en Van Dellen de 
vragen.

Wethouder Van Dellen:
Stand van zaken Jonkerschool: de gemeente is in gesprek met de dorpsraad. Uit deze 
gesprekken is veel informatie gekomen. Zo is er gesproken over woningbouw en ook 
over de vraag of het schoolgebouw op een andere wijze ingezet kan worden. De 
dorpsraad is geadviseerd een behoefteonderzoek in het dorp te houden. De provincie 
is geld gevraagd voor de Dorpendeal. Het schoolgebouw is overgedragen van 
LiemersNovum naar de gemeente. Er wordt naar tijdelijk leegstandsbeheer gezocht. Er 
is wel enige vertraging opgelopen.
Vestersbos: rondom het zomerreces hebben er diverse gesprekken plaatsgevonden 
met omwonenden. Er is  letterlijk één dezer dagen een uitnodiging aan hen gezonden 
voor een bewonersbijeenkomst waarbij zowel ambtenaren als ook het schoolbestuur 
aanwezig zijn. Er is een overzicht opgesteld met Q & A's, waarin de vragen zijn 
opgenomen van de bewoners die in verschillende bijeenkomsten gesteld zijn. Er wordt 
momenteel, mede n.a.v. een wens van de omwonenden, een haalbaarheidsstudie 
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uitgevoerd naar de drie mogelijke locaties voor de sporthal. Uit dit  onderzoek moet ook 
duidelijk worden of het allemaal haalbaar is en of het voldoet aan de 
omgevingsvergunning. Er is op dit moment nog niets definitief.
Scalabor: Het contract is inderdaad destijds voor 5 jaar afgesloten. Scalabor dreigt nu 
de dupe te worden van hun eigen succes. Door de vele uit- en herplaatsingen is het 
eigen verdienmodel in gevaar gekomen. Zij hebben nu aangegeven dat zij wel dezelfde 
diensten kunnen en willen blijven leveren alleen tegen een hogere prijs. Er is nu vanuit 
meerdere gemeenten een stuurgroep gevormd om dit nader te onderzoeken en te 
bezien hoe reëel  dit nu is. Dit proces is volop in beweging. De gemeente Arnhem is 
100% aandeelhouder van Scalabor. Het is uiteraard niet de bedoeling dat de gemeente 
Zevenaar de gemeente Arnhem financieel ondersteunt. We kijken er kritisch naar en 
bewaken onze belangen.
Carroussel/De Maatjes: Pand moest kadastraal gesplitst worden, ook contractueel 
moest het een en ander geregeld worden. Dit heeft meer tijd in beslag genomen dan 
eerder voorzien.
Coronaeffecten (blz 51): steeds vaker koppelen van vakgebieden zoals onderwijs en 
jeugdzorg, dan kunnen ook financiële middelen gecombineerd worden. 
Sportbeleid en stand van zaken: raadsvoorstel komt op korte termijn naar de raad. 
Hierbij ook het laatste sportonderzoek.
Vacatureruimte en inhuur derden: groot probleem om de juiste mensen te krijgen, 
daarom veelvuldig gebruik van externe inhuur. Dit is geen specifiek probleem van 
Zevenaar, dit is een landelijk beeld. Inhuur zal nooit hoger zijn dan het budget dat 
beschikbaar is voor personeel in dienst. 
Geld jeugdzorg: dit is niet gelabeld. College kijkt of een deel hiervan ingezet kan 
worden voor eerder doorgevoerde bezuinigingen.
Positief saldo begroting: dit is niet erg groot. Provincie waarschuwt om niet te 
ruimhartig om te gaan met het geld van de jeugdzorg, immers de definitieve bedragen 
zijn nog niet bekend. Daarnaast is de handreiking van de provincie erg strak, dit om te 
voorkomen dat te veel gemeenten in financiële problemen komen. Er komt op korte 
termijn een gesprek met de provincie. Zodra dit geweest is zal de raad geïnformeerd 
worden.

Wethouder Koers:
NME: Er vinden momenteel gesprekken plaats met Kunstwerk! In deze gesprekken 
wordt ook aandacht gegeven aan en goede aansluiting m.b.t. de financiën en met de 
taken van de NME. Bezien wordt of ook de taken m.b.t. klimaat en zwerfafval 
overgedragen kunnen worden. Een getekende overeenkomst ligt er misschien pas na 
de komende jaarwisseling. Zodra duidelijk wordt dat dit proces niet meer voor de 
jaarwisseling wordt afgerond, zal er een RIB aan de raad gezonden worden.
Aanpassingen groen ivm verzakkingen (blz51): gemeente is in overleg met het 
waterschap, ook ivm watertakenplan. Er komt een integraal programma voor de 
buitenruimte, hierin wordt ook aandacht gegeven aan de verzakkingen.

Wethouder Winters:
Jeugdzorg: het gaat om het verlenen en de inzet van de juiste hulp. Het gaat om snel 
en laagdrempelig inzetten van de zorg. Veel inzet op de preventieve hulp om escalatie 
te voorkomen.
Waardering mantelzorg: door uitreiken klein cadeautje door Caleidoz, de geldelijke 
beloning is ingezet voor de ondersteuning van de mantelzorgers door Caleidoz.
Doorontwikkelen toezicht WMO (blz 68):  regionaal opgepakt bij de inkopen bij de 
huidige zorgaanbieders. Hier zijn goede afspraken gemaakt over de kwaliteit en vindt 
de bewaking ervan plaats.
Aanbesteding hulpmiddelen WMO 2021: De contractant die het wagenpark heeft 
overgenomen heeft dit overgenomen in de huidige staat van onderhoud etc. Dit bedrag 
van € 500.000 stond nog in de boeken en is met de overname in een keer 
afgeschreven. Aan het einde van de looptijd is de bezuiniging gerealiseerd.
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Woonplaatsbeginsel: analyse wordt nog gemaakt. De verwachting is geen grote 
gevolgen voor Zevenaar.

6 Z/21/395618 Verordening inburgering gemeente Zevenaar 2022
De raad wordt voorgesteld de Verordening inburgering gemeente Zevenaar 2022 vast 
te stellen.

Portefeuillehouder: Elfrink
In afwezigheid van wethouder Elfrink beantwoordt wethouder Winters de gestelde 
vragen.
- in de uitvoering wordt samengewerkt met Vluchtelingenwerk Zevenaar. Er komt ook 
een aparte consulent voor inburgering.
- boeteclausule: die is in de wet opgenomen en zal dus ook door de gemeente in de 
verordening opgenomen moeten worden. Uiteraard wordt naar de situatie van de 
inburgeraar gekeken voor er tot het opleggen van een eventuele boete wordt 
overgegaan.
- dekking van de kosten door de overgedragen middelen. Moet verder worden 
onderzocht. De gemaakte kosten zullen goed worden geregistreerd en bijgehouden. 
De koppeling van het Participatiebudget is terecht voor de inzet van begeleiding van de 
statushouder naar werk.

Conclusie: hamerstuk voor de agenda van de raadsvergadering van 20 oktober

7 Raadsinformatiebrief 2021-054 Jaarverantwoording Kinderopvang Zevenaar 2020
Deze raadsinformatiebrief is geagendeerd op verzoek van de fractie van het CDA (lijst 
ingekomen stukken raadsvergadering 29 september 2021). De fractie van het CDA wil 
graag een korte toelichting in de commissie op deze raadsinformatiebrief en wil erover 
met de andere fracties van gedachten wisselen. De fractie is van oordeel dat 
kinderopvang belangrijk is en vindt het fijn dat het goed gaat en dat daarover ook wel 
gesproken mag worden. Voorts wil de fractie van het CDA van de andere fracties 
vernemen hoe zij over de kinderopvang in Zevenaar denken.

Toelichting van CDA fractie bij verzoek agendering:
Het vaststellen van een jaarverantwoording kinderopvang Zevenaar is een wettelijke 
taak. Het college besluit in deze en vervolgens ziet de Raad toe op de uitvoering van 
de wettelijke taken. Op basis van de score bepaalt de Inspectie van het Onderwijs de 
status van de gemeente. De gemeente Zevenaar scoort al vele jaren de hoogste score 
(zijnde A-status).
•        De fractie van het CDA wil graag een korte nadere toelichting in de commissie op 
deze RIB met name over impact van de coronamaatregelen op de wettelijke taken.
•        Driekwart van de kinderopvangorganisaties heeft te maken met 
personeelstekorten zo blijkt uit een enquête van de Brancheorganisatie kinderopvang. 
Een hoge score (A-status) is van belang van onze samenleving. Graag willen we van 
gedachten wisselen en vernemen of we de hoge status kunnen vasthouden gelet op de 
personeelsproblematiek (doet die zich wel of niet voor) en of er maatregelen nodig zijn.

De leden van de commissie horen in de toelichting van mw. De Nooij geen vraag aan 
hen. Veel leden vragen zich af waarom deze vraag niet schriftelijk aan het college 
gesteld is.
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Wethouder Van Dellen:
In het onderwijskansenbeleid is veel aandacht voor de opvang van de kleinsten. Er 
wordt extra subsidie verstrekt voor opleiden van personeel op HBO-niveau. Zorg voor 
behoud van het personeel.
Tijdens de corona-periode zijn alle taken uitgevoerd. Het wordt moeilijker om personeel 
te krijgen, maar het lukt gelukkig nog steeds wel. Mogelijk in de komende tijd wel 
problemen. Ook is er verschuiving te zien van zorgpersoneel naar het onderwijs 
(minder werkdruk).
Complimenten voor de kinderopvang van kinderen van ouders die wel moesten werken 
in de lockdown periode. 

8 Stand van zaken Sociaal Domein
Wethouder Winters:
WMO: stijging sinds de zomerperiode van de aanmeldingen, naar alle 
waarschijnlijkheid is dit een corona inhaaleffect. Als daardoor achterstand dreigt te 
ontstaan zal er triage worden toegepast om de spoedaanvragen het eerst af te 
handelen. 
Hulpmiddelen: vanaf 1 oktober nieuwe aanbesteding, van koop naar huur.
Jeugdzorg: Uit landelijke onderzoek blijkt dat de coronaeffecten langer aanhouden bij 
de complexe aanvragen, waarschijnlijk 2 tot 3 jaar. Dit is reden om te kijken hoe de 
zorg inzet hierop aangepast kan en moet worden.
Eenzaamheid: deze week is de week van de eenzaamheid. Informatie over 
eenzaamheid bij ouderen via interviews onderzocht. Samenwerking met Caleidoz. 
Activiteiten tegen eenzaamheid niet alleen voor ouderen maar ook voor jongeren die 
eenzaamheid ervaren.
Digitale contacten bij o.a. jeugdzorg: dit gaf zeker meer inzicht, maar dat is niet de 
hoofdreden voor deze vorm van contact geweest. Blijft zeker een instrument dat 
ingezet kan worden, maar er moet zorgvuldig mee worden omgegaan.

9 Punten van orde commissie
Er waren geen punten van orde.

10 Mededelingen portefeuillehouders
Wethouder Van Dellen: 
Geeft een toelichting op de septembercirculaire. Hieruit blijkt dat het positieve resultaat 
iets beter is dan in de MJB staat. 
De opschalingskorting is voor wederom een jaar opgeschort.
Er komt een RIB m.b.t. de financiële effecten.

11 Rondvraag
Hiervan is geen gebruik gemaakt.

12 Sluiting
De voorzitter bedankt de aanwezige commissieleden en leden van het college en sluit 
de vergadering om 21.45u.
Zevenaar, 
Namens de Agendacommissie,
Roelien Heemsbergen, commissiegriffier


